
Základní škola a Mateřská škola Praha – Vinoř 

Prachovická 340, 190 17, tel.286028240, IČ 60460865 

 

 

Zápis ze 7. zasedání školské rady konaného dne 7.10.2013 

 

Přítomní: 

- hosté: 

Alfred Teller, ředitel 

 

- za ZŠ: 

Marie Brothánková 

Iva Křemenová 

 

- zástupce zřizovatele: 

Karel Janko 

Jaroslav Krajl 

 

- zástupci rodičů: 

Markéta Kotková 

Mgr. Magdalena Rytinová  

 

Program: 

 

I. Zahájení 

 Předsedkyně školské rady pí. Brothánková zahájila jednání s programem:  

 

1. Schválení výroční zprávy školy 

2. Seznámení s návrhem rozpočtu 

3. Upozornění na nové vydání ŠVP 

4. Ostatní 

 Zhodnocení provozu MŠ v létě 

 Parkování v ulici Mikulovické 

 Možnost ponechání školních potřeb ve škole 

 Pochvala školní jídelny 

 Zveřejňování informací 

 Odhlašování obědů 

 Termín dalšího zasedání  

Hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 

 

II. Jednání 

1) Členové rady byli předem seznámeni se zněním výroční zprávy. Předsedkyně rady 

navrhla hlasování o jejím schválení. 

 

Usnesení: 

Školská rada souhlasí se zněním výroční zprávy bez výhrad. 

 

Hlasování: pro: 6 proti: 0 zdržel se: 0 



2) Ředitel školy předložil členům rady návrh rozpočtu školy na rok 2014, který bude 

předložen zřizovateli. Požadovaná dotace na MČ je 4.500.000 Kč. Na základě 

doplňujících informací o změně RUD poskytnutých panem Karlem Jankem se 

školská rada obrátí na radní pro školství paní Mgr.Štvánovou se žádostí o řešení 

kritické situace s financováním školy. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

  

3) Ředitel školy seznámil členy rady s vydáním nového znění ŠVP, ve kterém jsou 

zapracovány změny dle požadavků MŠMT. O změnách a jejich zařazení do našeho 

ŠVP informovala na minulém zasedání Mgr. Hrubá. Celé znění ŠVP je 

publikováno na webových stránkách školy. 

 

Školská rada vzala informace na vědomí. 

 

4) Ostatní:  

 Zhodnocení provozu školky o letních prázdninách: Prázdninový tábor 

uspořádalo OS 8. – 20.7.2013. Zúčastnilo se 30 dětí (nabídli jsme možnost 

účasti i žákům 1.tříd – sourozencům dětí z MŠ). Spokojenost rodičů jsme si 

ověřili zadáním krátkého dotazníku, dostali jsme 23 odpovědí, převládala úplná 

spokojenost. Výsledky ankety jsou na webu školy. Prázdninový tábor 2014 

v případě zájmu opět proběhne a to buď 1. – 12.7 nebo 7. – 18.7.2014. Termín 

určíme podle převažujícího předběžného zájmu. 

 Parkování v ulici Mikulovické bude řešeno městskou částí a policií dopravním 

opatřením časově omezeného parkování mezi 7. a 8. hod.na 10 min. 

 Možnost ponechání potřeb na tělesnou a výtvarnou výchovu v kmenových 

třídách lze řešit dohodou rodičů s třídní učitelkou. 

 Školská rada vyjadřuje jménem rodičů pochvalu školní jídelně za kvalitu stravy 

a současně se vyslovuje pro rekonstrukci školní kuchyně a zachování jejího 

provozu. 

 Rada školy požádala ředitele na základě připomínek rodičů o zveřejnění 

informací o předpokládaných koncích vyučování v jednotlivých třídách ještě 

pře zahájením školního roku. 

 Rada vznáší dotaz na možnost odhlašování obědů mailem nebo přes webové 

rozhraní. Zároveň upozorňuje na nutnost včasného zveřejňování příštího 

termínu zasedání rady. 

 

 

  

III. Závěr:  

 Další zasedání rady se uskuteční na jaře po zápisu do základní školy 

 

Přílohy: 

1. Prezenční listina 

 

 

V Praze – Vinoři 7.10.2013 

 

Zapsala: Rytinová, Kotková 

Ověřila: Brothánková 



Příloha: 

 

Mgr. Ludmila Štvánová   Školská rada ZŠ a MŠ Praha – Vinoř 

Radní pro školství MHMP   Prachovická 340 

Mariánské nám. 2    190 17 Praha – Vinoř 

110 01 Praha 1     

 

 

V Praze 7. října 2013  

 

 

Věc: financování ZŠ 

 

 

Vážená paní radní, 

 

my níže podepsaní členové školské rady si Vás dovolujeme požádat o řešení kritického stavu 

financování ZŠ a MŠ Praha – Vinoř, které bylo způsobeno změnou zákona o rozpočtovém 

určení daní. 

 

 

Děkujeme za spolupráci. 

 

S pozdravem, 

 

 Paeddr. M.Brothánková 

 Markéta Kotková 

Mgr. Magdalena Rytinová  

Karel Janko 

Jaroslav Krajl 

Iva Křemenová 

  

 

 

 

 


